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Protokoll
2024-01-15

Evelina Svensson

Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 15:e januari 2024 kl. 17:30

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:
Ordförande: Linus Fäldt [LF]
Vice ordförande: Douglas Van Leeuwen [DvL]
Ekonomiansvarig: Linnéa Eriksson [LE]
SAMO: Lovisa Flodman [LoF]
Utbildningsansvarig: Einar Oldberg [EO]
Informationsansvarig: Evelina Svensson [ES]

Formalia
§1. Mötets öppnande

Linus Fäldt förklarar mötet öppnat kl. 17:33

§2. Val av justeringsperson
Mötet väljer Einar Oldberg till justeringsperson

§3. Eventuella adjungeringar
Inga adjungeringar

§4. Godkännande av dagordningen
Mötet godkänner dagordningen

§5. Föregående protokoll (231222)
Mötet godkänner föregående protokoll.

Informationsfrågor
§6. Meddelanden

a. Ordförande
Har firat jul och nyår. Börjar starta upp gruppen för fortsatt
härligt arbete under LP3 och ny aspning. Fortsatt dagligt

Föredragande:
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Mötesordförande (Linus Fäldt)

Justeringsperson (Einar Oldberg)

Sekreterare (Evelina Svensson)
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arbete.

b. Vice ordförande
Haft möte med PA och H6 angående skidresan och hur det bör
skötas i framtiden. Även planerat och genomfört SAK möte
inför aspning LP 3 samt satt schema för aspningsperioden.

c. Ekonomiansvarig
Fortsatt dagligt arbete

d. SAMO
Varit delaktig i ”inventeringsrond” av studieplatser och andra
utrymmen med kårledningen inför flytt. Har haft kontakt med
alla inblandade i motnomineringar för NollK inklusive NollK
själva och varit mycket stöd gällande allt det. Hållit i SAK 3
med vice. Fortsatt dagligt arbete.

e. Arbetsmarknadsansvarig
Medverkar ej.

f. Utbildningsansvarig
Har haft möte med H6 och PA gällande skidresan och dess
planering, varit på programråd för maskinteknik.

g. Informationsansvarig
PR för LF. Godkänt aspaffischer. PRat sektionens dag. Gjort
skitviktigt. Dagligt arbete.

Beslutsfrågor
§7. Utvärdering av inval

Belsut:Mötet beslutar att ha ett möte den 1 februari där
kvällen enbart kommer utvärdera nominering och
motnomineringsprocessen.

[DvL]

[LE]

[LoF]
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[ES]
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§8. Enkät STA

Belsut:Mötet beslutar att STA ska vända sig till JämK istället
då det känns mer relevant än H-sektionen.

§9. H6 namn
a. Melker - Hops
b. Alma - Åby
c. Filippa - Guss
d. Anna - Krut
e. Lovisa - Svengen
f. Carl - Stig
g. Astrid - Spritz
h. Sam - Funk

Belsut: På grund av majoriteten beslutar mötet att godkänna
namnen, men rekommenderar H6 att få godkännande från
DSC gällande Krut.

Evelina och Linnea skriver av sig från ansvaret om beslutet.

§10. Symaskiner
Beslut:Mötet beslutar att köpa nya tillbehör till en av symaskinerna,
och kassera en av symaskinerna, p.g.a att den inte fungerar, och ersätta
med en ny av samma märke som den befintliga.

§11. NollK sökning
Beslut: Går inte att motnominera sig efter NollKs sökning för vakant
post. NollK får säga till hen att de är nominerad efter beslutet. Men hen
är inte invald förrän Styret har röstat in personen på ett styrelsemöte.

[LF]
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Diskussionsfrågor
§12. Sektionens dag

Inventera vad vi har kvar och ifall vi behöver köpa nytt.

§13. Miljöpolicy
Douglas och Alexander ska gå igenom miljöpolicyn.

Formalia
§14. Övriga frågor

[namn]:
Svar:

§15. Nästa möte (240208)

§16. Skvaller, dementier och känsliga ämnen
På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§17. Mötets avslutande
Linus förklarar mötet avslutat kl. 19:21

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Justeringsperson (Einar Oldberg)

Sekreterare (Evelina Svensson)


